

TRB REFRACTORIES STRENGTHENS ITS REFRACTORY DIVISION WITH THE ACQUISITION OF MT SAVAGE SPECIALTY REFRACTORIES (USA)



MT. SAVAGE
SPECIALTY REFRACTORIES

TRB Refractories, the refractory division of **Groupe CB**, announces the acquisition of **MT Savage Specialty Refractories**, a well-established American manufacturer of refractory solutions. This strategic move marks a significant milestone in Groupe CB's ongoing international development and diversification strategy.

Based in Pennsylvania, MT Savage serves the U.S. and Canadian markets, particularly in the steel, cement, and high-temperature industries. With a portfolio of shotcrete, castables, gunning mixes, ramming masses, and mortars, MT Savage brings a wealth of expertise and a solid commercial presence in North America.

The integration of MT Savage into TRB Refractories will reinforce the company's product offering and technical capabilities while creating strong industrial and commercial synergies. This move reflects Groupe CB's ambition to become a key global player in the refractory sector.

"We warmly welcome MT Savage to TRB," said **Bertrand Crepin-Leblond, Managing Director of TRB Refractories** *"With a presence in 35 countries, our refractory division continues to grow, and this acquisition marks an important step in expanding our global position in North America and Canada. Together, we will continue to innovate and deliver greater value to our customers."*

"MT Savage Specialty Refractories is excited to be joining forces with TRB." said **Mike DeLucia, CEO of MT Savage**. *"Combining the knowledge, technologies and capabilities of our companies will certainly create exciting opportunities for our customers and employees. We are looking forward to a very bright future with our new partners !"*



"We are very pleased to welcome the MT Savage teams into the refractory division of Groupe CB," added **Thibaut Poulain, Groupe CB Director of Strategic Development**. *"I am highly confident in the ability of both the MT Savage and TRB teams to create ever greater value for our customers by leveraging their shared DNA and their technical and geographical complementarities."*

With this acquisition, Groupe CB reaffirms its long-term commitment to supporting industry with innovative, high-performance thermal process solutions, while deepening its international footprint and expertise.



About MT Savage Specialty Refractories

MT Savage is a well-established player in the steel, cement, and high-temperature industries across the United States and Canada. The company designs and manufactures a wide array of refractory products, including shotcrete, castables, gunning mixes, ramming masses, and mortars.

It employs 50 people, with operations spread across its headquarters in Ingomar (a suburb of Pittsburgh), its plant in Curwensville (Pennsylvania), and a sales network covering the U.S. market.



About TRB Refractories

A subsidiary of Groupe CB since 1988, TRB Refractories is specialized in the design, manufacturing, and engineering of silico-aluminous refractory solutions for high-temperature industries. Its core markets include steelmaking, ferroalloys, cement, heat treatment furnaces, and foundries.

With nearly 80 years of expertise and operations in 35 countries, TRB places innovation at the heart of its activity, supported by an in-house laboratory and engineering office. The company is committed to helping industrial players to optimize and control their thermal processes, in a sustainable manner.

TRB generates €70 million in annual revenue and employs 200 people across its manufacturing plant and precast workshop in France, its engineering office in Décines (France), and its commercial network and international subsidiaries.

Press Contact Groupe CB

Arnaud Delanoy | 03 21 99 67 00 - service-comm@groupecb.com

TRB RÉFRACTAIRES RENFORCE SA DIVISION RÉFRACTAIRE AVEC L'ACQUISITION DE MT SAVAGE SPECIALTY REFRACTORIES (ÉTATS-UNIS)



TRB Réfractaires, la division réfractaire du **Groupe CB**, annonce l'acquisition de **MT Savage Specialty Refractories**, fabricant américain de solutions réfractaires reconnu. Cette opération marque une étape importante dans la stratégie de développement international et de diversification du Groupe CB.

Basée en Pennsylvanie, MT Savage dessert les marchés américain et canadien, notamment dans les secteurs de la sidérurgie, du ciment et des industries à haute température. Grâce à un portefeuille de produits comprenant des bétons projetés, des bétons coulés, des mélanges à projeter, des masses à damer et des mortiers, MT Savage apporte sa solide expertise et une présence commerciale affirmée en Amérique du Nord.

L'intégration de MT Savage au sein de TRB Réfractaires renforcera l'offre produits et les capacités techniques de l'entreprise, tout en créant de fortes synergies industrielles et commerciales. Cette acquisition reflète l'ambition du Groupe CB de devenir un acteur mondial de référence dans le secteur des réfractaires.

« Nous accueillons chaleureusement MT Savage au sein de TRB » déclare **Bertrand Crépin-Leblond**, Directeur Général de TRB Réfractaires. « Présente dans 35 pays, notre division réfractaire poursuit sa croissance, et cette acquisition constitue une étape majeure dans le renforcement de notre position à l'échelle mondiale en Amérique du Nord et au Canada. Ensemble, nous continuerons d'innover et d'apporter davantage de valeur à nos clients. »

« *MT Savage Specialty Refractories est ravi d'unir ses forces avec TRB* », a déclaré **Mike DeLucia**, PDG de MT Savage. « L'association des connaissances, des technologies et des compétences de nos entreprises créera assurément des opportunités prometteuses pour nos clients et nos employés. Nous nous réjouissons d'un avenir prometteur avec nos nouveaux partenaires ! »

« *Nous sommes très heureux d'accueillir les équipes de MT Savage au sein de la division réfractaire du Groupe CB* » ajoute **Thibaut Poulain**, Directeur du Développement Stratégique du Groupe CB. « *J'ai toute confiance dans la capacité des équipes de MT Savage et de TRB à créer toujours plus de valeur pour nos clients, en tirant parti de leur ADN commun et de leurs complémentarités techniques et géographiques.* »

Avec cette acquisition, le Groupe CB réaffirme son engagement de long terme aux côtés de l'industrie, en proposant des solutions thermiques innovantes et performantes, tout en renforçant son empreinte et son expertise à l'international.





À propos de MT Savage

MT Savage est un acteur reconnu dans les secteurs de la sidérurgie, du ciment et des industries à haute température aux États-Unis et au Canada. L'entreprise conçoit et fabrique une large gamme de produits réfractaires, incluant des bétons projetés, des bétons coulés, des mélanges à projeter, des masses à damer et des mortiers.

Elle emploie 50 personnes, réparties entre son siège à Ingomar (banlieue de Pittsburgh), son site de production à Curwensville (Pennsylvanie) et un réseau commercial couvrant l'ensemble du marché américain.



À propos de TRB Réfractaires

Filiale du Groupe CB depuis 1988, TRB Réfractaires est spécialisée dans la conception, la fabrication et l'ingénierie de solutions réfractaires silico-alumineuses destinées aux industries à haute température. Ses marchés de référence sont la sidérurgie, les ferroalliages, la cimenterie ciment, les fours de traitement thermique et les fonderies.

Forte de près de 80 ans d'expertise et présente dans 35 pays, TRB place l'innovation au cœur de son activité, grâce à un laboratoire interne et un bureau d'études. L'entreprise accompagne les industriels dans l'optimisation durable de la performance et du pilotage de leurs procédés thermiques.

TRB réalise un chiffre d'affaires annuel de 70 millions d'euros et emploie 200 personnes réparties entre son site de production et son atelier de préfabrication en France, son bureau d'études à Décines (France), ainsi que son réseau commercial et ses filiales à l'international

Contact presse Groupe CB

Arnaud Delanoy | 03 21 99 67 00 - service-comm@groupecb.com